
RADA GMINY 
CEWICE Protokół Nr XXVI/2017 

z sesji Rady Gminy Cewice 
w dniu 26 października 2017 r. 

Obecni na sesji; 
- radni wg listy obecności, 
- sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Sekretarz Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- publiczność. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Krzysztof Decyk dokonał 
otwarcia X X V I sesji Rady Gminy Cewice i stwierdził prawomocność obrad, 
ponieważ obecnych było 13 radnych: Nieobecni radni: Wiesław Keller i Herbert 
Rosin. 

Ad. 2 

Na obrady sesji przybył radny H. Rosin. Stan Rady - 14 radnych - Nieobecny 
W. Keller. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad, który przedstawiał 
się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2017 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 



5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/206/20T6 Rady 
Gminy Cewice z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cewice na lata 2017-2027 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na 2018 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych na 2018 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej 
na obszarze gminy w 2018 roku 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty 
od posiadania psów na 2018 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 
na 2018 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 



c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy Cewice, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Łebuni 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Łebuni 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Polskich 
Olimpijczyków w Maszewie Lęborskim w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im. Polskich Olimpijczyków w Maszewie Lęborskim 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej z Oddziałami 
Integracyjnymi w Przerytem w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
z Oddziałami Integracyjnymi w Przerytem 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 



15.Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Lotników Morskich 
w Siemirowicach wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
w Siemirowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Lotników 
Morskich w Siemirowicach 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

ló.Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Ks. Edmunda Roszczynialskiego 
w Cewicach wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Cewicach 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ks. Edmunda Roszczynialskiego 
w Cewicach w Zespole Szkół w Cewicach 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/7/2014 Rady Gminy 
Cewice z dnia 09 grudnia 2014r. w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/8/2014 Rady Gminy 
Cewice z dnia 09 grudnia 2014r. w sprawie ustalenia składów osobowych 
komisji stałych Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ulicy 
na terenie miejscowości Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 



c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 
dzierżawy 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

21. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

22. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

23. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
24. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
25. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
26. Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Krzysztof Decyk zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wnioski 
do przedstawionego porządku obrad? 

Radni nie zgłaszali wniosków. 

Następnie Wójt Gminy zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu 
19 o treści - "Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ulicy 
na terenie miejscowości Cewice", ponieważ nie uzyskano zgody wszystkich 
właścicieli nieruchomości - działki nr 35/2 w Cewicach o nadanie nazwy 
nowopowstałej ulicy. 

Za wycofaniem punktu 19 z porządku obrad X X V I sesji Rady Gminy Cewice, 
radni Rady Gminy Cewice głosowali następująco: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 



Pan K. Decyk - Przewodniczący Rady Gminy Cewice zgłosił konieczność 
zmiany kolejności punktów w porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy Cewice. 
Mianowicie punkt 18 o treści: " Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr II/8/2014 Rady Gminy Cewice z dnia 09 grudnia 2014r. w sprawie ustalenia 
składów osobowych komisji stałych Rady Gminy Cewice" winien być punktem 
17. Natomiast punkt 17 o treści" Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr II/7/2014 Rady Gminy Cewice z dnia 09 grudnia 2014r. w sprawie wyboru 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice" winien figurować w porządku obrad 
jako punkt 18, aby umożliwić radnemu Piotrowi Mądrzakowi kandydowanie 
do Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady - Jerzy Bańka: "Panie Przewodniczący 
ja mam pytanie, a kiedy radny Mądrzak zrezygnował z tej komisji?" 

Przewodniczący Rady poinformował, że 24 października 2017 r. Pan Mądrzak 
zgłosił rezygnację na piśmie. 

Pan Bańka: "24, to był?" 

Przewodniczący Rady: "dzień przedsesyjnych spotkań, wtorek." 

Radny J. Bańka: " no ale proszę Państwa, myśmy dostali projekt uchwały i dla 
mnie to jest niezrozumiałe, że ten punkt 18 dotyczący wyboru Komisji Oświaty, 
tam było wolne miejsce. No nic nam niewiadome było do tej pory, na 
posiedzeniach komisji w poniedziałek, żeby radny Mądrzak złożył rezygnację, a 
tu jest puste miejsce. Więc dla mnie to jest niezrozumiałe." 

Pan K. Decyk: "w czym jest problem? Radny ma możliwość złożenia rezygnacji 
w każdym..." 

Pan Bańka: "ale co, on się dowiedział teraz, że złożył rezygnację 24, a..." 

Pan Decyk: "24 została złożona rezygnacja na piśmie Panie radny." 

Radny Bańka: "ale myśmy już w piątek dostali projekty uchwał i tam było 
wolne miejsce." 

Przewodniczący Rady - K Decyk: "bo ustnie wypowiedział się, że będzie 
rezygnował. 24 przyniósł rezygnację pisemną. Panie radco prawny, jak to 
wygląda?" 
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Pan J. Kowalski - radca prawny: "nie jest sprecyzowane w jakiej formie 
ta rezygnacja ma nastąpić. Odwołanie radnego z komisji, z funkcji następuje 
z chwilą podjęcia uchwały. Także taka rezygnacja ma charakter jedynie 
zapowiedzi, że ta osoba nie chce uczestniczyć." 

Radna Marzena Reclaf: "ja jestem zaskoczona, tylko dlatego, że w poniedziałek 
na Komisji Oświaty pytałam Pana Mądrzaka, czy zrezygnował, bo też mnie 
zaskoczyła bardzo ta uchwała. Powiedział, że jeszcze nie zrezygnował, więc nie 
wiem, w poniedziałek na komisji mówił, że jeszcze mnie zrezygnował. Więc nie 
bardzo rozumiem to." 

Pan Piotr Mądrzak: "musze odpowiedzieć na to. Może Marzena mnie źle 
zrozumiałaś, bo powiedziałem, że jeszcze nie zrezygnowałem na piśmie. Ze 
w dniu jutrzejszym, czyli następnego dnia zrezygnuję na piśmie. W ten sposób." 

Radny Andrzej Długi: "Panie radco prawny z punktu formalnego, kiedyś 
miałem takie zdarzenie, więc jestem na bieżąco z tymi tematami. 
24 października składa radny na piśmie rezygnację. I to jest data złożenia 
rezygnacji, bo deklaracje słowne można składać. Tutaj akurat kodeks cywilny 
nie ma zastosowania. A tydzień przed, wcześniej, czyli ok. 20 dostajemy już 
porządek sesji, gdzie jest już wpisana ta uchwała. To niech Pan rozstrzygnie. 
Czy to jest zgodne z prawem?" 

Pan radca prawny: "ja nie widzę tutaj problemu." 

Pan A. Długi: "24, czyli przedwczoraj radny składa rezygnację, a 20 dostaje 
projekt uchwały czyli 4 dni wcześniej już z zapisaną zmianą." 

Pan J. Kowalski: "to co Pan radny oświadczył, zamiar rezygnacji złożył ustnie, 
wcześniej. Natomiast pisemnie złożył ją dopiero 24 października." 

Pan Długi: "Panie Przewodniczący, wracamy do mnie, ja z tego tytułu 
poniosłem konsekwencje." 

Przewodniczący Rady: "Panie Andrzeju, to ja poniosę też konsekwencje, Pan 
wypowiedział się już, tak?" 

Radny Długi: "nie, nie wypowiedziałem się, jeszcze nie." 

Pan Decyk: "a w jakiej sprawie Pan chce?" 



Pan Długi: "proszę Pana ja w takiej sprawie też złożyłem deklarację ustną 
kiedyś, że rezygnuję z komisji i traktowałem to jako, że rezygnuję ustnie i nie 
poszedłem na komisję. No, bo zrezygnowałem. Odczekano miesiąc, 
potraktowano mnie, że byłem nieobecny na komisji i dopiero mnie odwołano. 
Więc jak to się ma, jak te dwie relacje są zgodne z logiką?" 

Radca prawny: "trudno mi powiedzieć..." 

Następnie przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Przewodniczącego Rady 
w sprawie zamiany kolejności punktu 17 z 18 porządku obrad dzisiejszej sesji: 
za - 8, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 6. 

Porządek obrad X X V I sesji Rady Gminy Cewice, po uwzględnieniu 
wprowadzonych zmian przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2017 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/206/2016 Rady 
Gminy Cewice z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cewice na lata 2017-2027 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na 2018 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Budżetu i Rozwoju, 
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d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych na 2018 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej 
na obszarze gminy w 2018 roku 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty 
od posiadania psów na 2018 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 
na 2018 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy Cewice, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Łebuni w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Łebuni 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Polskich 
Olimpijczyków w Maszewie Lęborskim w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im. Polskich Olimpijczyków w Maszewie Lęborskim 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej z Oddziałami 
Integracyjnymi w Przerytem w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
z Oddziałami Integracyjnymi w Przerytem 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Lotników 
Morskich w Siemirowicach wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Siemirowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
im. Lotników Morskich w Siemirowicach 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Ks. Edmunda 
Roszczynialskiego w Cewicach wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
w Cewicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ks. Edmunda 
Roszczynialskiego w Cewicach w Zespole Szkół w Cewicach 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/8/2014 Rady Gminy 
Cewice z dnia 09 grudnia 2014r. w sprawie ustalenia składów osobowych 
komisji stałych Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/7/2014 Rady Gminy 
Cewice z dnia 09 grudnia 2014r. w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 
dzierżawy 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

20. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

21. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

22. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
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24. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 
jednostek pomocniczych. 

25. Zamknięcie obrad sesji. 

Za przyjęciem odczytanego przez Przewodniczącego Rady Gminy Cewice 
porządku obrad X X V I sesji Rady Gminy Cewice z przedstawionymi 
zmianami, radni głosowali w następujący sposób: 
za - 8, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 6. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z ostatniej sesji 
sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, a także godzinę 
przed sesją był wyłożony do wglądu w sali obrad, w celu zapoznania 
się i wniesienia uwag. Ponadto poinformował, że na prośbę niektórych radnych 
projekt protokołu został im przesłany drogą elektroniczną. Następnie zapytał się 
radnych, czy mają wnioski do niniejszego protokołu. 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do protokołu z XXV sesji Rady Gminy 
Cewice. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu bez 
odczytywania. 

Za przyjęciem protokołu z XXV sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania, 
radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący sposób: 
za - 12, 
przeciw - 1, 
wstrzymało się - 1. 

Ad. 4 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Jerzy Bańka odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2017. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany do uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 
2017 na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Pan Andrzej Kandzorra przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji. 

Pani Mariola Szyca przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska odnośnie odczytanego projektu uchwały. 

Pan Czesław Miotk przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawił Pan Wiesław 
Doliński. 

Radny A. Długi: "Załącznik nr 3 punkt 3 - zapłaciliśmy już za ten kolektor, czy 
jeszcze nie?" 

Pani Skarbnik - "nie." 

Pan Długi: "a co to się stało, trzy miesiące lipiec, sierpień, wrzesień, 
październik?" 

Wójt: "trwa procedura zamówień publicznych." 

A. Długi: "to tyle trwa?" 

Wójt: "tak, bo to jest unijna." 

Pan Długi: " i druga sprawa, punkt 13 - projekt remontu dachu budynku 
przedszkola w Cewicach, to jest tam w pałacu rozumiem?" 

Pan Wójt: "tak." 

Radny A. Długi: "to jest budynek zabytkowy, tam konserwator się wypowie?" 

Wójt: "tak." 
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Pan Długi: "22 punkt - wykonanie projektu świetlicy wiejskiej wraz z punktem 
przedszkolnym i mieszkaniem. Więc myśmy na ten temat kiedyś rozmawiali, 
dawno temu, bo to nie jest nowy temat. Jeżeli tam powstanie mieszkanie w tym 
budynku i Rada Sołecka będzie chciała zrobić sobie w świetlicy wiejskiej, bo 
tak to rozumiem - imprezę i tam będą małe dzieci. To te dzieci się wyprowadzą, 
czy tą zabawę o 10 skończą? Bo to jest obiekt, który będzie dla mieszkańców, 
gdzie będą mogli się zabawić, spotkać, uroczystości różnego rodzaju sobie 
zrobić. I ja rozumiem, że będzie tym zarządzało albo GCK, albo będzie 
to w gestii sołectwa, różnie to tam może być. Jak to będzie, jak tam się urodzą 
dzieci, Panie Boże jeszcze oby bliźniaki, będzie tysiąc, a nie pięćset i teraz 
będzie impreza, która będzie trwała do drugiej, czy do pierwszej w nocy. Kto się 
wyprowadzi? Te dzieci, czy Ci, którzy tę imprezę robią?" 

Pan Wójt: "proszę Pana, dyskusja 2, 3 lata spóźniona na ten temat. Była mowa 
znaczniej wcześniej o tym, robimy projekt taki, który uwzględnia ewentualnie 
wykonanie mieszkania na poddaszu. To mieszkanie będzie wtedy wykonane. 
Ono nie jest wykonane nad częścią, gdzie jest przewidziana sala, tylko jest 
obok. Wszystko." 

Pan Długi: "temat był poruszany, to raz, a druga sprawa, to jest taka sprawa -
decybele one nie dzielą, tyle ile ściany przepuszczą - współczynnik k 
przepuszczalności." 

Pani M . Franciszczak - Skarbnik Gminy poinformowała, że w międzyczasie 
nastąpiła konieczność zmian w przedstawionej uchwale. W związku 
z powyższym Pani Skarbnik zgłosiła następującą autopoprawkę do odczytanego 
projektu uchwały: 

a) w załączniku nr 3 do uchwały, w kolumnie - plan po zmianach i kolumnie 
środki własne, w pozycji 1 - projekt budowy sieci wodociągowej - ul. 
Fabryczna w Maszewie Lęborskim, zamiast kwoty 15.000,00 zł należy 
wpisać kwotę - 12.800,00 zł, 

b) w załączniku nr 3 do uchwały, w kolumnie - plan po zmianach i kolumnie 
środki własne, w pozycji 5 - budowa chodnika wzdłuż placu zabaw 
w kierunku świetlicy w miejscowości Osowo Lęborskie, zamiast kwoty 
28.593,00 zł należy wpisać kwotę - 30.793,00 zł. 

Głos zabrał radny J. Bańka: "Panie Wójcie nie zgodzę się, że ten temat nie był 
poruszany wcześniej. Ja nawet na komisji się wypowiadałem i poddawałem to 
pod rozwagę Panie Wójcie, ponieważ chodzi o to mieszkanie. To jest może 
projekt może niekosztowny, natomiast sama realizacja tego jak Pan wspomniał, 
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ja nie znam kosztorysu, ale Pan kiedyś wspomniał, że to jest 1.300.000,00 zł 
jednego obiektu. Panie Wójcie, to jest prawie 5 milionów w trzech 
miejscowościach. No to jest koszt! Natomiast jeszcze druga sprawa - komu 
to mieszkanie dać? Przecież to jest sprawa kontrowersyjna w takiej 
miejscowości. No ktoś dostanie to mieszkanie za darmo, tylko za opłaty 
i komunalne. I teraz w takiej miejscowości powiedzmy Oskowo, mała 
miejscowość - ja dostaję mieszkanie - sąsiad mówi dlaczego on dostał 
to mieszkanie załóżmy, a nie ja. To się pod tym względem należy zastanowić. 
Ja zawsze się opowiadałem jeżeli Państwo pamiętacie, jeszcze w poprzedniej 
kadencji za świetlicami, ale skromnymi. Tam gdzie można zorganizować 
zebranie przede wszystkim wiejskie, a nie gdzieś tam na powietrzu, czy 
dowozić. Druga sprawa żeby tam się mogli ludzie spotkać, jak tu mówił radny 
Długi Andrzej, czy jakąś imprezę okolicznościową zrobić i ktoś się tam z Rady 
Sołeckiej po prostu opiekuje. Rozwiązań jest mnóstwo, natomiast no tutaj się 
nie zgodzę, że Pan Mówi, że to jest spóźnione, boja o tym monitowałem." 

Wójt: "proszę Państwa, w momencie kiedy dyskutowaliśmy na temat projektu 
świetlic, nie wiedzieliśmy, że w ogóle będzie reforma oświaty. Była mowa, 
że robimy to miejsce tak, żeby ewentualnie były tam oddziały przedszkolne 
dla tych najmłodszych dzieci. Żeby tych dzieci nie wozić, tych najmłodszych 
do przedszkoli w szkołach. W związku z tym sala miała być tak zorganizowana 
i tak zostało to zlecone jeśli chodzi o wymogi projektowe, żeby można było tam 
urządzić oddział przedszkolny, mały, którym opiekowałaby się jedna osoba. 
I miała to by być m.in. ta osoba, która miałaby dostać mieszkanie. Mieszkanie 
byłoby służbowe. Dodatkowo to mieszkanie byłoby przeznaczone dla osoby, 
która by miała się zajmować całym domem i miałaby go pilnować, opalać. 
To miało być tak wszystko skonstruowane, że mieszkanie byłoby służbowe dla 
osoby, która zajmowałaby się świetlicą i jednocześnie ewentualnie tym 
przedszkolem. Tak żeśmy to wtedy ustalili, takie zostały wymogi projektowe 
przedstawione projektantowi, tak zostało to zaprojektowane w tej chwili. 
Sytuacja się zmieniła, mamy w tej chwili jak gdyby inne sytuacje i możemy 
się zastanawiać nad tym, co z tym zrobić. Jest możliwość następująca - jest 
to mieszkanie zaprojektowane na poddaszu nad częścią, nie salą, tylko nad 
częścią socjalno-użytkową i może być ono zrobione, może być niezrobione. 
Poddasze może być zostawione, nieużytkowe jeśli będzie taka sytuacja. To nie 
powoduje znaczącego zwiększenia kosztów. Koszty będą wtedy, kiedy trzeba 
będzie wykończyć to mieszkanie. Czyli może być taka sytuacja, że ktoś, kto 
dostanie to mieszkanie, będzie w ramach własnych kosztów wykańczał 
i urządzał to mieszkanie. Natomiast my budujemy tylko i wyłącznie skorupę 
budynku." 
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Pan Bańka: "te projekty już są wykonane?" 

Wójt: "tak." 

Radny J. Bańka: "skosztorysowane?" 

Wójt: "skosztorysowane są też, natomiast nie ma wszystkich lokalizacji ze 
względu na to, że w niektórych miejscach nie ma wszystkich uzgodnień. 
Oskowo jest ustalone. Natomiast jeśli chodzi o Unieszyno, Unieszyno też, 
Karwica jest jeszcze nie ustalona jeśli chodzi o lokalizację." 

Pan Długi: "koszt tego jaki?" 

Wójt: "ponad milion jest kosztorysowa wartość." 

Pani Reclaf: "jednego obiektu?" 

Wójt: "tak." 

Przewodniczący Rady - K. Decyk: "myślę, że na którejś sesji wcześniej 
rozmawialiśmy na ten temat, Pan Doliński chyba też zadawał pytanie na temat 
dostosowania tego całego budynku do czasów teraźniejszych. Z tego 
co pamiętam, Wójt odpowiedział, że będziemy dostosowywać do czasów teraz. 
Jak będzie potrzebne to mieszkanie, będzie trzeba to zrobić. Jak nie będzie 
to mieszkanie potrzebne, zostanie tak jak Wójt mówił." 

Pan Wójt: "projekt jest jeden, identyczny na trzy lokalizacje. Zapłaciliśmy 
za jeden projekt mimo, że lokalizacje są w różnych miejscowościach." 

Pan Decyk: "my będziemy starali się ten projekt dostosować jak będzie szła 
inwestycja kiedykolwiek do czasów teraźniejszych, czy będzie potrzeba, czy nie 
będzie potrzeby." 

Wójt: "w tej chwili jest sytuacja taka, że szukamy również dofinansowania 
do budowy tego typu obiektów. Są dofinansowania związane z budową 
bibliotek, może zamiana tej części, która miała być jako przedszkolna na 
bibliotekę spowoduje, że możemy dostać dofinansowanie do budowy tego 
obiektu. To będzie wiadomo na początku przyszłego roku. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszoną autopoprawką 
przez Panią Skarbnik: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 1. 
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Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Krzysztof Decyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/206/2016 Rady Gminy Cewice 
z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2017-2027. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany do uchwały Nr XX/206/2016 Rady Gminy 
Cewice z dnia 29 grudnia 2016 roku na podstawie uzasadnienia do niniejszej 
uchwały stanowiącego załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Zgłosiła 
również autopoprawkę do projektu uchwały wynikającą ze zmian w uchwale 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2017. 

Pan Andrzej Kandzorra przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji. 

Pani Mariola Szyca przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska odnośnie odczytanego projektu uchwały. 

Pan Czesław Miotk przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawił Pan Wiesław 
Doliński. 

Radny A. Długi: "Panie Wójcie wydatki majątkowe, załącznik nr 2 - rozbudowa 
przebudowa budynku szkolno-przedszkolnego wraz z zagospodarowaniem 
terenu w m. Siemirowice - Pan się z uporem maniaka trzyma tych 4 milionów, 
chociaż wiadomo już, że żaden kosztorys tych 4 milionów nie udźwignie. 
Dlaczego tu nie ma zmiany pokazującej tym ludziom jakąś szansę. Bo przy 
takim planowaniu uważa się, że ta rozbudowa do roku 2019 nie będzie miała 
żadnej szansy." 

Wójt: "informuję Pana, że zmiana nastąpi w projekcie budżetu następnego 
roku." 
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Pan Długi: " i drugie pytanie Panie Wójcie, kwota długu. Już było tak 
optymistycznie... ale w roku wyborczym gwałtownie o prawie 2 miliony 
wzrosła. To jest ten pakiet propagandowy przed wyborami w 18 roku?" 

Pani Skarbnik: "tu się nic nie zmieniło. Dla roku 2018 te dane, które są tutaj 
przedstawione, były w poprzednich też uchwałach w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy. W 2018 roku planowana jest kwota emisji obligacji 
komunalnych w wysokości 3 milionów zł, to jest głównie przeznaczone na 
rozbudowę budynku szkolnego. Tu się nic nie zmieniło." 

Pan Wójt: "ten wyborczy kąsek, to jest szkoła w Siemirowicach." 

Pani Skarbnik: "musze powiedzieć, że te dane się zmienią, bo do 15 listopada 
Wójt, jest zobowiązany przedstawić projekt budżetu na przyszły rok i projekt 
wieloletniej prognozy finansowej. Także to o czym wcześniej Wójt mówił 
zostanie wszystko uaktualnione, to będzie." 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 1. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na 2018 rok odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice 
- Pan Jerzy Bańka. 

Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu 
uchwały na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Pan Andrzej Kandzorra przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
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za - 14, 
przeciw - O, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Krzysztof Decyk odczytał uchwałę 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
2018 rok. 

Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu 
uchwały na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Dodał, że głównym płatnikiem tego 
podatku jest Jednostka Wojskowa w Siemirowicach. 

Pan Andrzej Kandzorra przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

W związku z tym, że pytań do uchwały nie było, przystąpiono 
do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 8 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Jerzy Bańka odczytał projekt 
uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej na obszarze 
gminy w 2018 roku. 

Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu 
uchwały na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Podkreślił, że stawki opłaty targowej 
na obszarze gminy w 2018 roku pozostają na tym samy poziomie, co w roku 
2017. 

Pan Andrzej Kandzorra przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 
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W związku z tym, że pytań do uchwały nie było, przystąpiono 
do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Krzysztof Decyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty od posiadania psów na 
2018 rok. 

Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu 
uchwały na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Wysokość podatku od posiadania psów 
na 2018 rok pozostaje taka sama jak w roku 2017. 

Pan Andrzej Kandzorra przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

W związku z tym, że pytań do uchwały nie było, przystąpiono 
do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 10 

Wiceprzewodniczący Rady - Jerzy Bańka odczytał projekt uchwały 
w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na 2018 rok. 

Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu 
uchwały na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Ponadto przedstawił informacje na 
temat ustawowych stawek podatku rolnego i leśnego, dlatego też nie są 
podejmowane uchwały w tej sprawie. 

Pan Andrzej Kandzorra przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

20 



W związku z tym, że pytań do uchwały nie było, przystąpiono 
do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min przerwy. 

Stan Rady po przerwie - 13 radnych. Nieobecni radni: Wiesław Keller i Urszula 
Wenta. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Krzysztof Decyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Cewice. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt niniejszej uchwały z nowym 
brzmieniem § 1 o treści: "Przystępuje się do sporządzenia Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego dla całego 
obszaru gminy Cewice. " W pierwotnej wersji § 1 brzmiał: "Przystępuje się do 
sporządzenia zmiany "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Cewice" przyjętego uchwałą Nr 1/2/200 Rady Gminy 
Cewice z dnia 27.01.2000 r. w sprawie Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Cewice zmienionej uchwałą 
nr XXXI/228/05 Rady Gminy Cewice z dnia 30 listopada 2005 r. w sprawie 
zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Cewice oraz uchwałą Nr 111/22/2014 Rady Gminy Cewice z dnia 
30 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Cewice." 

Pan Jerzy Pernal udzielił wyjaśnień do projektu uchwały na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego 
protokółu. Podkreślił, że pierwotna wersja uchwały odnosiła się do studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Cewice 
uchwalonego w roku 2000, a zmiana treści § 1 odnosić będzie się do nowego 
stadium uchwalanego aktualnie. 

Na obrady sesji przybyła radna Urszula Wenta. Stan Rady - 14 radnych. 
Nieobecny radny Wiesław Keller. 
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Pan Andrzej Kandzorra przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji. 

Pani Mariola Szyca przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska odnośnie odczytanego projektu uchwały. 

Pan Czesław Miotk przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawił Pan Wiesław 
Doliński. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad uchwałą z nowym brzmieniem w § 1: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Ad. 12 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Jerzy Bańka odczytał projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej w Łebuni w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Łebuni. 

Radny Andrzej Kandzorra opuścił obrady sesji. Stan Rady - 13 radnych. 

Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy udzielił wyjaśnień jednocześnie do punktów 12, 
13, 14, 15 i 16 porządku obrad na podstawie uzasadnienia do niniejszych uchwał 
stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Pan Czesław Miotk przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 
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Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 13 

Na obrady sesji przybył radny Andrzej Kandzorra. Stan Rady - 14 radnych. 
Nieobecny radny Wiesław Keller. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Krzysztof Decyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Maszewie Lęborskim 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Polskich Olimpijczyków w Maszewie 
Lęborskim. Następnie dodał, że Wójt Gminy przedstawił wyjaśnienia 
do niniejszej uchwały w punkcie 12 porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Pan Czesław Miotk przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Przerytem 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową z Oddziałami Integracyjnymi w Przerytem 
odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Jerzy Bańka. 

Pan Wójt dodał, że pierwotna wersja uchwały nie zawierała imienia szkoły. 
W związku z powyższym zgłosił autopoprawkę do uchwały uwzględniającą 
w nazwie szkoły jej imię - Leśników Polskich. 
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Pan Czesław Miotk przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały uwzględniając 
autopoprawkę zgłoszoną przez Wójta Gminy Cewice: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Krzysztof Decyk odczytał uchwałę 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej im. Lotników Morskich w Siemirowicach wchodzącej w skład 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Siemirowicach w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im. Lotników Morskich w Siemirowicach. Następnie dodał, 
że Wójt Gminy przedstawił wyjaśnienia do niniejszej uchwały w punkcie 
12 porządku obrad dzisiejszej sesji. 
Pan Czesław Miotk przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 16 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Jerzy Bańka odczytał projekt 
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 
Szkoły Podstawowej im. Ks. Edmunda Roszczynialskiego w Cewicach 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Cewicach w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im. Ks. Edmunda Roszczynialskiego w Cewicach w Zespole Szkół 
w Cewicach. 
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Przewodniczący Rady ponownie przypomniał, że Wójt Gminy przedstawił 
wyjaśnienia do niniejszej uchwały w punkcie 12 porządku obrad sesji. 

Pan Czesław Miotk przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Krzysztof Decyk odczytał rezygnację 
z członkostwa w Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice Pana Piotra Mądrzaka z dnia 24.10.2017 r. 
Następnie zapytał radcę prawnego, czy tę rezygnacje należy głosować. 

Pan J. Kowalski - radca prawny poinformował, że jest to kwestia odwołania 
radnego z funkcji. 

Przewodniczący Rady - Pan K. Decyk zapytał się radnych: kto jest za 
odwołaniem Pana Piotra Mądrzaka z członka Komisji Oświaty, Opieki 
Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radni w niniejszej sprawie głosowali w następujący sposób: 
za - 9, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 5. 

W dalszej części Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur 
do pracy w Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radny A. Długi: "ja mam wolny wakat jak Pan wie doskonale, chętnie tam 
popracuje w tej Komisji." 

Przewodniczący Rady: "ja też mam wolny wakat jeszcze i też zgłaszam akces do 
pracy." 
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Pan Długi: " i o to właśnie chodzi." 

Pan Decyk: "mamy dwie osoby na jedno miejsce, będziemy musieli 
to przegłosować." 

Radny Jerzy Bańka: "mam przed sobą uchwałę wraz z uzasadnieniem i tutaj 
właśnie jak wspomniałem na początku - nie rozumiem tej uchwały. Mianowicie 
w uzasadnieniu jest napisane, że z dniem 9 października 2017 r. 
do Przewodniczącego Rady Gminy Cewice wpłynęła rezygnacja z członkostwa 
w Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice Pana Aleksandra Nagórskiego. 
Więc mam pytanie - co ma ta rezygnacja wspólnego z tą uchwałą. Tu jest 
uchwała dotycząca wyboru Komisji Oświaty. A w uzasadnieniu jest rezygnacja 
radnego Aleksandra Nagórskiego z Komisji Rewizyjnej. Drodzy Państwo, 
czegoś nie rozumiem. Najpierw się stwarza uchwałę niezgodną, 
z niezrozumiałym uzasadnieniem, a teraz się dorabia ludzi do tej uchwały. Więc 
drodzy Państwo, powiem tak, że dyskutowaliśmy na Klubie Radnych odnośnie 
tych dwóch uchwał. I powiem Państwu tak - doszliśmy jednoznacznie 
do wniosku, że to jest farsa. To jest farsa! Każdy ma prawo zrezygnować i to 
jest oczywiste. I należałoby te uchwały przygotować zgodnie ze wszystkimi 
regułami. Teraz radny Mądrzak stwierdził na Komisji, jak tutaj koleżanka 
powiedziała, że on jeszcze nie wie, czy on zrezygnuje." 

Radny Piotr Mądrzak: "ja to sprostowałem." 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Jerzy Bańka: "reasumując, Panie 
kolego, radny Mądrzak, należałoby trochę zachować jakieś godności i przyznać 
się do tego z pełną odpowiedzialnością jak było. Wszyscy zrozumieli tak jak 
zrozumieli, tylko radny mówi, że on miał na myśli coś innego. W związku z tym 
proszę Państwa, stanowisko Klubu Radnych jest takie, że nie bierzemy udziału 
w głosowaniu." 

Radny Piotr Mądrzak: "nie wiem co Pani, koleżanka z rady zrozumiała, 
ale wiem co ja powiedziałem. Powiedziałem, że na stanowisko załóżmy 
w komisji kontroli to może każdy występować. Więc to nie o to chodzi, każdy 
z nas może zgłosić swój akces, że chce w tej komisji wystąpić. Czy oświaty, czy 
jakiej innej, jeżeli są jakieś zmiany. Wiadomo, że obowiązkiem Rady jest 
uzupełnienie komisji do 5. Wynikła taka sytuacja, że radny zrezygnował 
z jednej komisji z przyczyn prywatnych, więc ja wyrażam chęć przejścia 
z jednej komisji do drugiej. Sytuacja myślę, że jest jasna i prosta, tu nie trzeba 
niczego tłumaczyć." 
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Pan J. Bańka: "oczywiście Panie radny, jest jasne i proste. W piątek dostaliśmy 
projekty uchwał, gdzie Pan już jest wykreślony z komisji, a rezygnację Pan 
składa w poniedziałek. To Pan się dowiedział, że zrezygnuje dopiero 
w poniedziałek?" 

Pan Mądrzak: "nie, tak jak mówiłem, powiedziałem że zrezygnowałem, że..." 

Pan Bańka: "to na jakiej podstawie sporządzony jest projekt uchwały?" 

Pan Mądrzak: "rozmawiałem z Panią Marzeną, na ten temat rzeczywiście 
i powiedziałem tak, że na drugi dzień złożę po prostu to na piśmie." 

Radny Bańka: "ale projekt uchwały w piątek już dostaliśmy, kiedy radny jeszcze 
nie wiedział, że zrezygnuje." 

Pan Mądrzak: "ale w czym jest problem, nie rozumiem w czym jest problem." 

Przewodniczący Rady: "Panie Jerzy, to Pan wie dokładnie, że radny, ten który 
składa oświadczenie, nie wie, że rezygnuje z komisji. No to jest dziwne." 

Pan Bańka: "w uzasadnieniu jest rezygnacja Aleksandra Nagórskiego." 

Radny Długi zacytował: "wydaje Ci się, ze głupota sięgnęła już dna. " Ale po 
wypowiedziach niektórych ludzi wydaje się, że to dno jest coraz głębsze. Panie 
Przewodniczący, żeby tą farsę grupy Inicjatywa Społeczna podkreślić rezygnuję 
z kandydatury na członka komisji. Chodziło mi tylko o to, żeby Pan się zgłosił 
i Pan się zgłosił." 

Radna Marzena Reclaf: "gdyby było tak, jak tutaj Pan Piotr mówił, 
że zrezygnował z tej komisji wówczas w uzasadnieniu byłoby zapisane, 
że zrezygnował, a w uzasadnieniu jest napisane, że zrezygnował Pan Nagórski, 
a nie Pan Mądrzak." 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał się, kto jest za tym, aby Pan Krzysztof 
Decyk był członkiem Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. 

W niniejszej sprawie radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 
sposób: 
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za - 8, 
przeciw - O, 
wstrzymujących się - 0. 

Członkowie Klubu Radnych - Inicjatywa Samorządowa: 
- Pan Jerzy Bańka, 
- Pani Marzena Reclaf, 
- Pan Wiesław Doliński, 
- Pani Mariola Szyca, 
- Pan Herbert Rosin. 
oraz radny Andrzej Długi nie brali udziału w głosowaniu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Krzysztof Decyk odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/8/2014 Rady Gminy Cewice 
z dnia 09 grudnia 2014 r. w sprawie ustalenia składów osobowych komisji 
stałych Rady Gminy Cewice, uwzględniając swoja osobę w Komisji Oświaty, 
Opieki Społecznej Zdrowia, Kultury i Sportu 

W związku z tym, że pytań do uchwały więcej nie było, przystąpiono 
do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 8, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Członkowie Klubu Radnych - Inicjatywa Samorządowa: 
- Pan Jerzy Bańka, 
- Pani Marzena Reclaf, 
- Pan Wiesław Doliński, 
- Pani Mariola Szyca, 
- Pan Herbert Rosin. 

oraz radny Andrzej Długi nie brali udziału w głosowaniu. 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Krzysztof Decyk poinformował 
o rezygnacji z członkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice Pana 
Aleksandra Nagórskiego z dnia 09.10.2017 r. 

Radny A. Długi opuścił obrady X X V I sesji Rady Gminy Cewice. Stan Rady -
13 radnych. 
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Przewodniczący Rady - Pan K. Decyk zapytał się radnych: kto jest za 
przyjęciem rezygnacji Pana Aleksandra Nagórskiego z członka Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Radni w niniejszej sprawie głosowali w następujący sposób: 
za - 8, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Członkowie Klubu Radnych - Inicjatywa Samorządowa: 
- Pan Jerzy Bańka, 
- Pani Marzena Reclaf, 
- Pan Wiesław Doliński, 
- Pani Mariola Szyca, 
- Pan Herbert Rosin. 
nie brali udziału w głosowaniu. 

W dalszej części Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur 
do pracy w Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Pan Decyk zapytał się, czy Pan Mądrzak podtrzymuje swój akces pracy 
w Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Pan Mądrzak poinformował, że tak. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał się, kto jest za tym, aby Pan Piotr 
Mądrzak był członkiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

W niniejszej sprawie radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 
sposób: 
za - 8, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Członkowie Klubu Radnych - Inicjatywa Samorządowa: 
- Pan Jerzy Bańka, 
- Pani Marzena Reclaf, 
- Pan Wiesław Doliński, 
- Pani Mariola Szyca, 
- Pan Herbert Rosin 
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nie brali udziału w głosowaniu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Krzysztof Decyk odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/7/2014 Rady Gminy Cewice 
z dnia 09 grudnia 2014r. w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Cewice, uwzględniając osobę Pana Piotra Mądrzaka w Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Cewice. 

Na obrady sesji przybył radny Andrzej Długi. Stan Rady - 14 radnych. 
Nieobecny radny Wiesław Keller. 

W związku z tym, że pytań do uchwały nie było, przystąpiono do głosowania 
nad projektem uchwały: 
za - 8, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Członkowie Klubu Radnych - Inicjatywa Samorządowa: 
- Pan Jerzy Bańka, 
- Pani Marzena Reclaf, 
- Pan Wiesław Doliński, 
- Pani Mariola Szyca, 
- Pan Herbert Rosin. 

oraz radny Andrzej Długi nie brali udziału w głosowaniu. 

Ad. 19 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Jerzy Bańka odczytał projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę oraz 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

Radna Aleksandra Bulman opuściła obrady X X V I sesji rady Gminy Cewice. 
Stan Rady - 13 radnych. 

Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy udzielił wyjaśnień do niniejszego projektu 
uchwały na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Pan Jerzy Bańka przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy 
Cewice. 
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Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
za - 13, 
przeciw- 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Ad. 20 

Radna Aleksandra Bulman przybyła na obrady X X V I sesji rady Gminy Cewice. 
Stan Rady - 14 radnych. Nieobecny radny Wiesław Keller. 

Wójt Gminy Cewice przedstawił informacje na temat wykonania uchwał 
z poprzedniej sesji. Poinformował, że w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Pomorskiego zostały opublikowane następujące uchwały: 

• w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ulicy na terenie miejscowości 
Siemirowice - w dniu 06.10.2017 r., 

• w sprawie przyjęcia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej 
na dofinansowanie prac związanych z modernizacja źródeł energii 
cieplnej w ramach konkursu "Czyste powietrze w Gminie Cewice" -
edycja 2017 - w dniu 06.10.2017 r. Program jest w realizacji. 

Odnośnie uchwały w sprawie wyrażania zgody na wynajem lokalu 
mieszkalnego od Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny w Gdyni 
położonego na Osiedlu Na Skarpie w Siemirowicach - mieszkanie zostało 
zasiedlone przez dwie osoby, które zwolniły mieszkania dwupokojowe. 
Na mieszkaniach dwupokojowych również zasiedleni są mieszkańcy. Natomiast 
18.10.2017 r. odbyło się oficjalne nadanie imienia Leśników Polskich Szkole 
Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Przerytem, zgodnie z przyjętą 
uchwałą na poprzedniej sesji Rady Gminy Cewice. 

W dalszej części Wójt Gminy przedstawił blok informacyjny na poniższe 
tematy: 

• wystąpienie o dofinansowanie do rozbudowy szkoły w Siemirowicach za 
pośrednictwem Wojewody Pomorskiego do Prezesa Rady Ministrów 
oraz do Ministra Obrony Narodowej. MON poinformowało, że prawo nie 
pozwala dofinansowywać tego typu inwestycji. Natomiast istnieje 
możliwość uzyskania dofinansowania w wysokości 50 % wartości 
inwestycji z budżetu Państwa - jest to dotacja udzielana na okres 1 roku. 
Wójt poinformował, że wystąpi o to dofinansowanie z budżetu Państwa 
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na początku przyszłego roku. Stosownie zostanie przygotowany przetarg 
na to zadanie jeszcze w tym roku, 

• szkód wyrządzonych przez nawałnicę w sierpniu br., - powołano 
komisje, które szacowały szkody, Wójt przedstawił informacje na temat 
wysokości oszacowanych szkód na terenie Gminy Cewice, 

• spraw związanych z odebraniem zwierząt mieszkańcom miejscowości 
Siemirowice i Cewice, 

• kolektora ściekowego na odcinku Maszewo Lęborskie - Rybki - trwa 
procedura zamówień unijnych; mieszkańcy zgłosili sprawę 
do prokuratury, 

• dofinansowania do budowy sieci kanalizacyjnej w Unieszynie - przesłano 
umowę z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie dofinansowania tego 
zadania, 

• budowy PSZOK w Cewicach - przesłano umowę z Urzędu 
Marszałkowskiego w sprawie dofinansowania tego zadania, 

• taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
ścieków, 

• w dniach 19-20.10.2017 r. Wójt Gminy Cewice uczestniczyli w XVII 
Kongresie Gmin Wiejskich w Ossie. 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Krzysztof Decyk odczytał 
n/w wnioski: 

• pismo nr SMS.0003.2.1.2017 z dnia 03.10.2017 r. - wniosek Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Cewice (załącznik nr 7 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr SMS.0003.4.1.2017 z dnia 10.102017 r. - wniosek Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice (załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu). 

W dalszej części Przewodniczący Rady przedstawił następujące opinie: 

• pismo nr SMS.0012.1.7.2017 z dnia 10.10.2017 r. - opinie Komisji 
Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu), 

• pismo nr SMS.0012.3.9.2017 z dnia 12.10.2017 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice (załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu), 
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• pismo nr SMS.0012.3.10.2017 z dnia 24.10.2017 r. - opinia Komisji 
Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice (załącznik nr 
11 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr SMS.0012.2.10.2017 z dnia 24.10.2017 r. - opinia Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Cewice (załącznik nr 12 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr SMS.0012.1.8.2017 z dnia 26.10.2017 r. - opinia Komisji 
Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu), 

• pismo nr SMS.0012.4.4.2017 z dnia 26.10.2017 r. - opinia Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice (załącznik nr 14 
do niniejszego protokołu). 

Za powyższymi wnioskami i opiniami radni Rady Gminy Cewice głosowali 
w następujący sposób: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 1. 

W dalszej części Pan Decyk - Przewodniczący Rady odczytał następujące 
pisma: 

• uchwała nr 102/g214/B/III/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 września 2017 r., 

• wniosek Sołtysa sołectwa Łebunia do Dyrektora Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Gdańsku w sprawie remontu drogi wojewódzkiej nr 214 
na odcinku od mostu w Łebuni do granicy powiatu lęborskiego 
i kartuskiego w Bukowinie. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował również, że radni Rady Gminy 
Cewice otrzymali drogą elektroniczną poniższe informacje: 

• zarządzenie nr 108/2017 z dnia 25.09.2017 r. Wójta Gminy Cewice 
w sprawie założeń do opracowania projektu budżetu na 2018 r. 

Przewodniczący Rady poinformował także, że wniosek o zatwierdzenie taryf dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków z dnia 
20.10.2017 r. zostanie przesłany wszystkim radnym drogą elektroniczną. 
Ponadto poprosił Przewodniczących Komisji stałych o przygotowywanie 
planów pracy komisji na 2018 r. 
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Ad. 22 

Radny Andrzej Długi: "w ramach postulatu Pani Marzeno, radna Reclaf w dniu 
Pani Święta jako senior Rady składam Pani życzenia serdeczne, wszelkiej 
pomyślności, zdrowia, szczęścia osobistego w rodzinie, bogactwa. Niech 
omijają Panią wszelkie niedobre zdarzenia i chwile szczególnie w Radzie, 
a uroda dalej kwitnie. Wszystkiego najlepszego." 

Przewodniczący Rady: "oczywiście cała Rada do tego się dołącza." 

Radna Marzena Reclaf podziękowała za życzenia. 

Pan Długi: "Panie Wójcie, po tym budynku... czy przeprowadzono 
inwentaryzację materiałów, które można było odzyskać, czy nie?" 

Pan Wójt: "ale mówi Pan o czym?" 

Radny A. Długi: "o tym budynku WZUW." 

Wójt: "to wszystko zostało zamienione w gruz, nie nadawało się do użytku." 

Pan Długi: "obywatele mają inne zdanie, dlatego to pytanie. Jeszcze jedna 
sprawa pod rozwagę Przewodniczącemu Komisji Oświaty - proszę prześledzić 
co się dzieje ze szkołą w Bukowinie. To jest może myśl taka wyprzedzająca -
nie wiem, czy nie będzie trzeba rozważyć przejęcia tej szkoły przez Gminę 
spowrotem. To, co się tam w tej chwili dzieje, można na fejsie poczytać, u ludzi 
usłyszeć - ręce opadają." 

Wójt: "nie mam żadnych informacji." 

Radna Marzena Reclaf: "Panie Wójcie, a jak wyglądają prace związane 
z oświetleniem, czy one ruszyły?" 

Wójt: "tak, umowa została podpisana, mam informację, że w miesiącu 
listopadzie będzie największe natężenie robót." 

Pani M . Reclaf: "odpowiedź w sprawie Schetynówki już jest?" 

Pan Wójt: "nie ma rozstrzygnięcia, czekamy." 
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M. Reclaf: "a kiedy będą rozstrzygnięcia?" 

Wójt: "nie mam pojęcia, kiedy będzie rozstrzygnięcie. W każdym razie była 
rozmowa z Panią Starostą, na temat tego ewentualnie, czy Starostwo będzie 
chciało zrealizować tą inwestycję bez udziału gminy. Narazie decyzji nie ma." 

Radny Herbert Rosin: "czy dwoje starszych ludzi z naszej wsi, Państwo 
Stromscy się zgłaszali tutaj do Wójta, czy nie. Nie wiem, prosili żeby 
zainterweniować, bo wiatr im dach uszkodził i jedna jest emerytką, drugi jest 
rencistą." 

Wójt: "to znaczy chodzi o to, żeby im pomóc w remoncie tego domu?" 

Pan Rosin: "może coś dołożyć." 

Wójt: "ale to w ramach odszkodowania, tak? Nie dostali pieniążków w ramach 
odszkodowania?" 

Pan Rosin: "coś tam niby dostali, ale ..." 

Pan Wójt: "jak się nazywają?" 

Radny H. Rosin: "Stromscy." 

Wójt: "ja sprawdzę, bo ja mam wszystkie wykazy, wszystkie osoby, które miały 
uszkodzenia w wyniku wichury, powinny zgłosić to. To było wyceniane przez 
komisję i praktycznie wszyscy dostali odszkodowania." 

Pan Rosin: "tylko u nich akurat jest taki problem, bo właścicielka gdzieś tam na 
Śląsku mieszka." 

Pan Wójt: "czyli oni nie są właścicielami budynku?" 

Radny Rosin: "oni nie są właścicielami budynku, niby jeden ma 
pełnomocnictwo tam, ale nie wiem jak to tam dokładnie wygląda." 

Pan Wójt: "proszę Pana, jeśli taka sytuacja ma miejsce, to my to sprawdzimy 
i tutaj jest możliwość ewentualnie pomocy przez OPS, co zostało w kilku 
przypadkach wykonane. Ja formalnie od nich żadnej informacji, żadnego 
sygnału nie dostałem do tej pory. U mnie nikt tego nie zgłaszał." 
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Pan Rosin: "nie wiem, zięć był u mnie i mówił, że rozmawiał z Panem." 

Pan Wójt: "ale o Panu Stromskim?" 

H. Rosin: "o Stromskim." 

Pan Wójt: "ja nie kojarzę. Jeżeli była taka sprawa, to ja ją przekazałem do OPS 
i oni powinni działać, ale ja nie kojarzę. Dobrze, ja zainterweniuję, 
sprawdzimy." 

Pan Rosin: " czy ta nasza woda jeszcze tam ruszy w tym roku?" 

Pan Wójt: "proszę Pana mam informację, że chyba lada dzień powinno być 
pozwolenie na budowę i wtedy dopiero mogę przetarg ogłaszać, tylko tyle mogę 
powiedzieć. Tak jak mówiłem interweniowaliśmy w Starostwie, bo chcieli 
w ogóle sprawę zakończyć definitywnie, dlatego, że brakowało pewnych 
dokumentów, sprawa została zawieszona, projektant uzupełnił dokumenty. Nie 
dalej jak przedwczoraj pytałem jaka jest sytuacja. Jeszcze w tej chwili 
konsultują tą sprawę z prawnikiem i w tym momencie będą wydawali decyzję 
o pozwolenie na budowę. 

Pan Rosin: "powoli się denerwują." 

Wójt: "ja się nie dziwię proszę Pana, ja też jestem zdenerwowany. Bo to już jest 
tak długi okres czasu." 

Głos zabrała radna Mariola Szyca: "czy nie można by było zabezpieczyć tego 
terenu przy Ośrodku Zdrowia, to tam co jest nowopowstała droga, ulica z tym 
parkingiem. I tu od strony ośrodka, myślę, że to jest pas zieleni, tam stoją już 
widzę samochody." 

Wójt: "uzgodniony został sposób zabezpieczenia już w tej chwili." 

Radny Andrzej Długi: "Panie Wójcie jak sie jedzie tam w Łebuni jest ta ściana 
gdzie jest ten bluszcz europejski. Takie są dwa lub trzy w Europie. Ta tablica 
reklamująca ten ośrodek - czy ona nie przeszkadza? Jak to wygląda z punktu 
ochrony środowiska? Czy to nie jest, ten bluszcz tam pod tym nie gnije?" 

Wójt: "muszę sprawdzić." 
36 



Pan Długi: "niech Pan to sprawdzi." 

Radny Miotk: "mają pozwolenie, bo oni sami nie mogą niczego zrobić." 

Radny A. Długi: "spokojnie wiesz jak jest, a wiesz jaka jest prawda. 
A konserwator jeszcze przyrody wojewódzki oprócz powiatowego, więc są to 
różne instytucje." 

Pan Wójt: "sprawdzę." 

Pan Długi: "to nie chodzi, że oni mają prawo, tylko, że jak to wygląda z punktu 
widzenia prawa. Czy oni mogą taką tablicę, odległość itd." 

Ad. 23 

Pan K. Decyk - Przewodniczący Rady odczytał pismo nr SMS.0004.13.2017 
z dnia 26.09.2017 r. odpowiedź na interpelację zgłoszoną na poprzedniej sesji 
Rady Gminy przez radnego Andrzeja Długiego w zakresie reprezentowania 
Rady Gminy Cewice oraz Gminy Cewice przez radnych Rady Gminy Cewice 
oraz szkoleń i podróży służbowych radnych Rady Gminy Cewice, która stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad. 24 

Sołtysi z terenu Gminy Cewice oraz Przewodniczący Zarządu "Osiedla 
Na Skarpie" w Siemirowicach w niniejszym punkcie nie zabrali głosu. 

Ad. 25 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad X X V I sesji Pan Przewodniczący 
K. Decyk podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady o godz. 1500. 
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Ż a r n i k nr .....4 
z sesji Rady Gminy Cewice w dnm 26.10.2017 r. 

Uzasadnienie do zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok 

DOCHODY - załącznik nr 1 - zwiększenie dochodów o 94.471,00 zł 

1. Dział 700 
+ 17.000,00 zł - zwiększenie dochodów z tytułu czynszów za lokale mieszkalne 

2. Dział 723 
+1.100,00 zł - wzrost dochodów z tytułu karzą nieterminowe wykonanie umów 

3. Dział 756 
+ 24.655,00 zł - zwiększenie dochodów z tytułu: odsetek za nieterminowe płatności podatków i 
opłat, podatku od czynności cywilnoprawnych, podatku od środków transportowych, kosztów 
upomnień 

4. Dział 801 
+54.436,00 zł - środki uzyskane od ubezpieczyciela za szkody wyrządzone podczas nawałnicy 
na budynku Zespołu Szkół w Cewicach 
3.600,00 zł - środki na realizację Programu YOUNGSTER w Gimnazjum w Cewicach 

5. Dział 852 
9.600,00 zł - dotacja z budżetu państwa na wypłatę dodatku dla pracownika socjalnego, 

w realizującego pracę socjalną w środowisku 
6. Dział 900 

- 15.920 zł - zmniejszenie środków planowanych do otrzymania na wymianę systemów 
grzewczych (wymiana pieców węglowych) 

WYDATKI - załącznik nr 2 - zwiększenie wydatków o kwotę 94.471,0000 zł 

1. Dział 600 
+ 8.593,00 zł - zwiększenie środków na budowę chodnika wzdłuż placu zabaw w kier. świetlicy 
w m. Osowo Lęborskie 
Ponadto została przeniesiona niewykorzystana kwota' z wydatków inwestycyjnych 
przeznaczonych na modernizację dróg gminnych (29.000,00 zł) do wydatków bieżących, z 
przeznaczeniem na zakup materiałów do remontu dróg gminnych 

2. Dział 700 
- 258.313,62 zł - zmniejszenie środków przeznaczonych na wypłatę odszkodowań za grunty 

) przejęte na poszerzenie dróg zgodnie z MPZP 
+ 60.000 zł - nowe zadanie - środki przeznaczone na wykup gruntu pod oczyszczalnię w 
Unieszynie 
+ 17.000,00 zł - zwiększenie wydatków za wynajem pomieszczeń mieszkalnych z AMW 

3. Dział 750 
+ 18.000,00 zł - zwiększenie wydatków na energię elektryczną i usługi pocztowe w Urzędzie 
Gminy 

4. Dział 801 
+ 142.000,00 zł - remont dachu budynku Zespołu Szkół w Cewicach 
+ 19.200,00 zł - budowa ogrodzenia szkoły w Przerytem (zniszczone po nawałnicy) 
+ 39.697,00 zł - zwiększenie środków dla niepublicznych jednostek systemu oświaty 
+ 3.600,00 zł - środki na realizację programu YOUNGSTER w Gimnazjum w Cewicach 
+ 5.000,00 zł - środki przeznaczone na dofinansowanie zakupu sztandaru dla SP Przeryte 
+ 38.700,00 zł - środki na wynagrodzenia pracowników oświaty przeniesione z dział 854 

5. Dział 854 
- 38.700,00 zł - przeniesienie planowanych wydatków na wynagrodzenia do działu 801 

6. Dział 900 
+ 50.000,00 zł - środki przeznaczone na wymianę przyłączy kanalizacyjnych w Oskowie 



+ 2.400,00 zł - środki na utrzymanie kuca w schronisku w Małoszycach, odebranego na 
podstawie decyzji Wójta Gminy 
- 16.712,00 zł - zmniejszenie środków na wymianę systemów grzewczych (wymiana pieców 
węglowych) 

7. Dział 926 
- 3.593,38 zł - zmiana przeznaczenia funduszu sołeckiego Sołectwa Osowo Lęborskie -
planowane pierwotnie środki na montaż oświetlenia boiska sportowego zostały przeznaczone na 
budowę chodnika wzdłuż placu zabaw w kier. świetlicy w m. Osowo Lęborskie 

Załącznik Nr 3 i 3a 

W wyniku wprowadzonych w/w zmian w planie wydatków (załącznik nr 2) nakłady inwestycyjne uległy 
zwiększeniu o 38.487,62 zł. 

Ogółem plan wydatków majątkowych po dokonanych zmianach wynosi 4.996.931,77 zł. 

Załącznik Nr 4 
Nastąpiła aktualizacja załącznika w wyniku zmiany przeznaczenia funduszu sołeckiego Sołectwa Osowo ( 

Lęborskie. 

Załącznik Nr 5 

Nastąpiła aktualizacja załącznika w wyniku zmian w planie wydatków dla niepublicznych jednostek 
systemu oświaty. 

Załącznik Nr 6 

Zmieniony został plan dochodów i wydatków na wydzielonych rachunkach jednostek oświatowych 
(dochody własne - wzrost dochodów o kwotę 6.700,00 zł). 



Załącznik nr ....li.... do protokółu nr XXVI/2017 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

Objaśnienia do Uchwały nr MtiJ.ŁlL/lOll Rady G miny Cewice z dnia 26 października 
2017 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Cewice na lata 2017 + 2027 

W załączniku nr 1 do niniejszej uchwały dokonano dla 2017 roku zmian, które wynikają ze zmian 
wprowadzonych w budżecie gminy w 2017 roku, tj. w zakresie: 

- planowanej kwoty dochodów, 

- planowanej kwoty wydatków, 

1. Dochody ogółem zostały zwiększone o 1.617.701,31 zł (zwiększenie związane jest głównie ze 
zwiększeniem dotacji celowych otrzymywanych z budżetu państwa, między innymi na wypłatę z 
programu 500+, świadczeń rodzinnych, funduszu alimentacyjnego, zwrotu podatku akcyzowego 
zawartego w cenie oleju napędowego), w tym: 

a) dochody bieżące - wzrost o 1.633.621,31 zł, 

b) dochody majątkowe - spadek o 15.920,00 zł. 

2. Wydatki ogółem zostały zwiększone o 1.617.701,31 zł (na zadanie opisane w punkcie 1), w tym: 

a) wydatki bieżące - wzrost o 1.579.213,69 zł, 

b) wydatki majątkowe - wzrost o 38.487,62 zł. 

W wyniku wprowadzonych zmian dla roku 2017 nie uległ zmianie planowany deficyt budżetowy. 

W załączniku nr 2 dokonano zmniejszenia wydatków inwestycyjnych przeznaczonych na 
modernizację dróg gminnych w wysokości 29.000,00 zł. 



Załącznik nr 15.... do protokółu nr XXV1/2017 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

Objaśnienia 
do projektów uchwał Rady Gminy Cewice w sprawach określenia 

wysokości stawek podatkowych na 2018 rok 

9 sierpnia opublikowano w Monitorze Polskim obwieszczenie Ministra Rozwoju i Finansów z 
dnia 28 lipca 2017 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat 
lokalnych w 2018 r. 

To pierwsze od dwóch lat podwyżki maksymalnych stawek podatków i opłat lokalnych. 
Dotychczas w roku 2016 i 2017 maksymalne stawki tych podatków spadały w stosunku do 
roku poprzedniego. Zmiany tych kwot wynikają ze wzrostu inflacji, która w I półroczu 2017 
roku w stosunku do I półrocza 2016 roku wyniosła 1,9 proc. (komunikat GUS z 12 lipca 2017 
roku). O tą wielkość waloryzowane są stawki maksymalne podatków i opłat lokalnych. 

W związku z powyższym stawki podatków i opłat przedstawione w projektach uchwał zostały 
ustalone w następujący sposób: 

a) podatek od nieruchomości - wzrost w stosunku do 2017 roku o 1,9% za wyjątkiem: 
budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu 
kwalifikowanym materiałem siewnym, w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych, 
grunty pod jeziorami oraz grunty niezabudowane objęte obszarem rewitalizacji, gdzie 
zostały zastosowane ustawowe górne stawki podatków: 

- budynki mieszkalne - wzrost o 0,01 zł, 
- budynki pozostałe - wzrost o 0,08 zł, 
- budynki zajęte na prowadzenie działalności gospodarczej - wzrost o 0,38 zł, 
- grunty związane z działalnością gospodarczą - wzrost o 0,02 zł, 
- grunty pozostałe - wzrost o 0,01 zł. t 

b) opłata od posiadania psów - stawki na poziomie 2017 r., 

c) opłata targowa - stawki na poziomie 2017 r., 

d) podatek od środków transportowych - wzrost w stosunku do 2017 roku o 1,9% w 
zaokrągleniu do pełnych złotych. 



Załącznik nr .71.... do protokółu nr XXV1/2U1 / 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

UZASADNIENIE 

Kształtowanie polityki przestrzennej na terenie gminy, w tym uchwalanie 
studium uwarunkowań i k ierunków zagospodarowania przestrzennego, należy do 
zadań własnych gminy. Jest to dokument o charakterze strategicznym, wyrażającym 
politykę przestrzenną gminy, w tym lokalne zasady zagospodarowania. 

Stosownie do art. 9 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym Rada Gminy podejmuje uchwałę o przystąpieniu 
do sporządzenia Studium uwarunkowań i k ierunków zagospodarowania 
przestrzennego w celu określenia polityki przestrzennej gminy, w tym lokalnych 
zasad zagospodarowania przestrzennego. W związku z art. 27 ww. ustawy zmiana 
studium następuje w takim samym trybie, w jakim jest ono uchwalane. 

Dotychczas obowiązujące studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Cewice zostało przyjęte uchwałą 
Nr I/2/2000 Rady Gminy Cewice z dnia 27 stycznia 2000r. zmienionej Uchwałą Nr 
XXXI/228/05 Rady Gminy Cewice z dnia 30 listopada 2005r. w sprawie zmiany 
studium uwarunkowań i k ierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Cewice 
oraz uchwałą Nr 111/22/2014 Rady Gminy Cewice z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie 
uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i k ierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Cewice. 

Zmiana studium obejmuje obszar całej gminy w jej granicach 
administracyjnych. Celem przystąpienia do zmiany studium, w myśl uchwały 
intencyjnej, jest uwzględnienie wniosków związanych z dostosowaniem ustaleń 
studium do aktualnego stanu faktycznego, prawnego, a także do nowych zamierzeń 
inwestycyjnych dotyczących wyznaczania i zasad zabudowy nowych terenów 
budowlanych, znowel izowanie zasad obsługi infrastrukturalnej i komunikacyjnej, 
ustalenie standardów użytkowania i zagospodarowania terenów, uwzględniających 
nowe kierunki rozwojowe oraz wnioski instytucji i osób f izycznych. 



Załącznik nr 2 do protokółu n 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 

UZASADNIENIE 

Zapisy ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku - Przepisy wprowadzające ustawę Prawo 
oświatowe nałożyły na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek dostosowania sieci 
szkół do nowego ustroju szkolnego, w którym z dniem 1 września 2017 roku 6 - letnia szkoła 
podstawowa staje się 8 - letnią szkołą podstawową a dotychczasowe gimnazja ulegają 
likwidacji, wygaszeniu lub włączeniu w strukturę szkoły podstawowej. 

W związku z powyższym Rada Gminy Cewice dnia 29 marca 2017 r. podjęła uchwałę 
Nr XXII/242/2017 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego i zdecydowała o włączeniu Publicznego Gimnazjum w Cewicach 
do Szkoły Podstawowej im. Ks. E. Roszczynialskiego w Cewicach wchodzącej w skład 
Zespołu Szkół w Cewicach oraz przekształceniu publicznych sześcioletnich szkół 
podstawowych w ośmioletnie szkoły podstawowe. 

Zgodnie z zapisami ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku - Przepisy wprowadzające 
ustawę Prawo oświatowe ustawodawca nakłada również na organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego obowiązek podjęcia do dnia 30 listopada 2017 r. uchwał 
stwierdzających przekształcenie sześcioletnich szkół podstawowych w ośmioletnie szkoły 
podstawowe. 

Działając zatem w myśl ww. przepisów prawa niezbędne jest podjęcie stosownych 
uchwał stwierdzających przekształcenia publicznych sześcioletnich szkół podstawowych 
w ośmioletnie szkoły podstawowe. 



Załącznik nr I? do protokółu nr X X V l / 2 u 17 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

Uzasadnienie: 

Dotychczasowi dzierżawcy gruntu - części działki numer 82 o pow. 0,5000 ha i pow. 0,1200 
ha położonej w Cewicach - zwrócili się z prośbą o dalszą dzierżawę, na okres 10 lat. 



Załącznik nr '£..... do protokółu nr XXVI/201 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 

Cewice, dnia 03.10.2017 r. 
Komisja 
Oświaty, Opieki Społecznej, 
Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice 

SMS.0003.2.1.2017 

Pan 
Krzysztof Decyk 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice 

Komisja Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice 
na posiedzeniu w dniu 02.10.2017 r. dokonała analizy założeń do opracowania projektu 
budżetu na 2018 rok i na tej podstawie wypracowała następujący wniosek: 

a) w związku ze wzrostem minimalnego wynagrodzenia o 100,00 zł Komisja proponuje 
wzrost wynagrodzenia zasadniczego o taką samą kwotę dla pracowników 
administracji i obsługi z uposażeniem zasadniczym między 2.000,00 zł a 3.000,00 zł 
brutto w celu zachowania właściwych proporcji płacowych miedzy pracownikami. 
Pracownikom z uposażeniem zasadniczym powyżej 3.000,00 zł brutto Komisja 
proponuje wzrost wynagrodzeń o 2,3 % zgodnie z założeniami do budżetu na 201 8k 
Do pozostałych założeń do budżetu na 2018 r. Komisja nie wnosi uwag. 

W kwestii wypracowanego wyżej wniosku członkowie Komisji "Oświaty, Opieki Społecznej, 
Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice opowiedzieli się jednogłośnie (5- za). 

Przewodniczący 

Otrzymują: 
'^Adresat 
2. Wójt Gminy Cewice - Jerzy Pernal, 
3. a/a 



Załącznik nr do protokółu nr XXV1/ZU17 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

Cewice, dnia 10.10.2017 r. 
Komisja 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Cewice 

SMS.0003.4.1.2017 

Pan 
Krzysztof Decyk 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice na posiedzeniu w dniu 
09.10.2017 r. dokonała analizy założeń do opracowania projektu budżetu na 2018 rok i na tej 
podstawie wypracowała następujący wniosek: 

a) w związku ze wzrostem minimalnego wynagrodzenia o 100,00 zł Komisja proponuje 
wzrost wynagrodzenia zasadniczego o taką samą kwotę dla pracowników 
administracji i obsługi z uposażeniem zasadniczym między 2.000,00 zł a 3.000,00 zł 
brutto w celu zachowania właściwych proporcji płacowych miedzy pracownikami. 
Pracownikom z uposażeniem zasadniczym powyżej 3.000,00 zł brutto Komisja 
proponuje wzrost wynagrodzeń o 2,3 % zgodnie z założeniami do budżetu na 2018 r. 
Do pozostałych założeń do budżetu na 2018 r. Komisja nie wnosi uwag. 

W powyższej sprawie członkowie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy 
Cewice głosowali w następujący sposób: 

za- 5, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Przewodnicząca 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Mariola Szyca 

LIS 

Otrzypuią: 
f0 Adresat, 
2. Wójt Gminy Cewice - Pan Jerzy Pernal 
3. a/a 



Załącznik nr do protokółu nr XXVI/2017 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

Cewice, dnia 10.10.2017 r. 
Komisja Budżetu i Rozwoju 
Rady Gminy Cewice 

SMS.0012.1.7.2017 

Pan 
Krzysztof Decyk 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice 

Komisja Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice na posiedzeniu w dniu 09.10.2017 r. 
wydała następujące opinie: 

a) Komisja zaopiniowania pozytywnie założenia do projektu budżetu na 2018 r., 
b) Komisja wydała pozytywną opinię odnośnie pisma Sołtysa sołectwa Łebunia 

i Sołtysa sołectwa Osowo Lęb. w kwestii remontu szkoły w Łebuni w ramach 
posiadanych środków w budżecie gminy. 

W powyższych sprawach członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju glosowali w następujący 
sposób: 
za - 5, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Komisj 

3. a/a 

d^'<i AJ A 1 » « „ 1 . 



Załącznik nr .....W.... do protokółu nr XXVI/2017 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

Cewice, dnia 12.10.2017 r. 

Komisja 
Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Rady Gminy Cewice 

SMS.0012.3.9.2017 

Pan 
Krzysztof Decyk 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 09.10.2017 r. wypracowała następujące opinie: 

a) Komisja zaopiniowania pozytywnie założenia do projektu budżetu na 2018 r., 
b) Komisja wydała pozytywną opinię odnośnie pisma Sołtysa sołectwa Łebunia 

i Sołtysa sołectwa Osowo Lęb. w kwestii remontu szkoły w Łebuni w ramach 
posiadanych środków w budżecie gminy. 

Za powyższymi opiniami członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice opowiedzieli się jednogłośnie (5-za). 

J). Adresat, 
2. Wójt Gminy Cewice - Pan Jerzy Pernal 
3. a/a 



Załącznik nr ....AA.... do protokółu nr XXV1/2UIY 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

Cewice, dnia 24.10.2017 r. 

Komisja 
Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Rady Gminy Cewice 

SMS.0012.3.10.2017 

Pan 
Krzysztof Decyk 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 23.10.2017 r. wypracowała następującą opinię: 

a) W kwestii pisma Zarządu Stowarzyszenia Rozwój Bukowiny z dnia 18.10.2017 r. 
w sprawie zwrotu dotacji oświatowej przez w/w Stowarzyszenie, w wysokości 
130.000,00 zł do Gminy Cewice i zabezpieczeniu tych środków w budżecie Gminy 
Cewice na 2018 r. na dokończenie klatki schodowej przy budynku głównym szkoły 
z uwagi na wymogi zawarte w decyzji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Lęborku - Komisja wydała opinię pozytywną. Ponadto Komisja popiera 
inicjatywę wystąpienia Gminy Cewice - jako właściciela obiektu, w którym mieści się 
Zespół Szkolno-Przedszkolny w Bukowinie o dofinansowanie ze środków PFRON. 

Za powyższą opinią członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice głosowali w następujący sposób: 
za - 4, 
przeciw - 1, 
wstrzymujących się - 0. 

Przewodniczący 
Komisji Infrastruktury Komu 

Jerzy Bańka 

i Inwestycji 

LIS 

Otrzymują: 
/T) Adresat, 
2. Wójt Gminy Cewice - Pan Jerzy Pernal 
3. a/a 



Załącznik nr *.!^.. do protokółu nr XXV1/2UI7 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

Cewice, dnia 24.10.2017 r. 
Komisja 
Oświaty, Opieki Społecznej, 
Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice 

SMS.0012.2.10.2017 

Pan 
Krzysztof Decyk 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice 

Komisja Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice 
na posiedzeniu w dniu 23.10.2017 r. wypracowała następującą opinię: 

a) W kwestii pisma Zarządu Stowarzyszenia Rozwój Bukowiny z dnia 18.10.2017 r. 
w sprawie zwrotu dotacji oświatowej przez w/w Stowarzyszenie, w wysokości 
130.000,00 zł do Gminy Cewice i zabezpieczeniu tych środków w budżecie Gminy 
Cewice na 2018 r. na dokończenie klatki schodowej przy budynku głównym szkoły 
z uwagi na wymogi zawarte w decyzji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Lęborku - Komisja wydała opinię pozytywną. Ponadto Komisja popiera 
inicjatywę wystąpienia Gminy Cewice - jako właściciela obiektu, w którym mieści się 
Zespół Szkolno-Przedszkolny w Bukowinie o dofinansowanie ze środków PFRON. 

W kwestii wypracowanej wyżej opinii członkowie Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, 
Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice opowiedzieli się jednogłośnie (5- za). 

Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Opieki^połepznej Zdrowia, 

Kultury i 

LIS 
f 

Otrzymują: 
Adresat 

2. Wójt Gminy Cewice - Jerzy Pernal, 
3. a/a 



Załącznik nr . . .i!$.. . do protokółu nr X 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26. 

^cwice, ania zo.iu.zui / r. 
Komisja Budżetu i Rozwoju 
Rady Gminy Cewice 

SMS.0012.1.8.2017 

Pan 
Krzysztof Decyk 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice 

Komisja Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice na posiedzeniu w dniu 24.10.2017 r. 
wypracowała następujące opinie: 

a) W kwestii pisma Zarządu Stowarzyszenia Rozwój Bukowiny z dnia 18.10.2017 r. 
w sprawie zwrotu dotacji oświatowej przez w/w Stowarzyszenie, w wysokości 
130.000,00 zł do Gminy Cewice i zabezpieczeniu tych środków w budżecie Gminy 
Cewice na 2018 r. na dokończenie klatki schodowej przy budynku głównym szkoły 
z uwagi na wymogi zawarte w decyzji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Lęborku - Komisja wydała opinię pozytywną. Ponadto Komisja popiera 
inicjatywę wystąpienia Gminy Cewice - jako właściciela obiektu, w którym mieści się 
Zespół Szkolno-Przedszkolny w Bukowinie o dofinansowanie ze środków PFRON. 

W kwestii wypracowanej wyżej opinii członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy 
Cewice opowiedzieli się jednogłośnie (5- za). 

b) Odnośnie pisma Placówki Straży Granicznej we Władysławowie z dnia 23.10.2017 r. 
w sprawie zabezpieczenia w budżecie Gminy na 2018 r. środków finansowych 
w wysokości 3.000,00 zł na fundusz wsparcia Morskiego Oddziału Straży Granicznej 
- Komisja wydała opinię negatywną. 

W kwestii wypracowanej wyżej opinii członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy 
Cewice opowiedzieli się jednogłośnie (5- za). 

c) Wniosek o zatwierdzenie tary dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków z dnia 20.10.2017 r. Komisji Budżetu i Rozwoju Rady 
Gminy Cewice zaopiniowała pozytywnie (5- za). 

Przewodniczący 
Komisji Budżetu i Ro: 

Andrzej Kandzorr) 

/ 

Otrzyinują: 
(\) Adresat 
2. Wójt Gminy Cewice - Jerzy Pernal 
3. a/a 

i 



z s S a l r A r ° P r ° t 0 k Ó ł u » X X V I / 2 0 1 z sesji Rady Gm.ny Cewice w dniu 26.10.2017 

Cewice, dnia 26.10.2017 r. 
Komisja 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Cewice 

SMS.0012.4.4.2017 

Pan 
Krzysztof Decyk 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice na posiedzeniu w dniu 
24.10.2017 r. wypracowała następujące opinie: 

a) Wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków z dnia 20.10.2017 r. Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Gminy Cewice zaopiniowała pozytywnie (5- za). 

Przewodnicząca 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Mariola Szyca 

LIS 

Otrzymują 

¡U'. 

f/Ti Adresat, 
z. Wójt Gminy Cewice - Pan Jerzy Pernal 
3. a/a 



Załącznik nr „J.5T... do protokółu nr XXVI/2017 
z sesji Rady Gminy Cewice w dniu 26.10.2017 r. 

RADA GMINY CEWICE 

Cewice, 26.09.2017 r. 
SMS.0004.13.2017 

Pan 
Andrzej Długi 

W związku z Pana zapytaniami w zakresie reprezentowania Rady Gminy Cewice oraz 
Gminy Cewice przez radnych Rady Gminy Cewice oraz szkoleń i podróży służbowych radnych 
Rady Gminy Cewice złożonymi pisemnie do Wójta Gminy Cewice w dniu 29.08.2017 r. w biurze 
Rady Gminy Cewice i ponowionymi podczas XXV sesji Rady Gminy Cewice w dniu 14.09.2017 r. 
w stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy Cewice informuję co następuje. 

Sposób ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych gminy 
określa rozporządzenie ministra spraw wewnętrznych i administracji z 31 lipca 2000 r. Zgodnie 
z w/w rozporządzeniem, wyjazdem służbowym jest wykonywanie przez radnego zadania mającego 
bezpośredni związek z wykonywaniem mandatu, określonego przez przewodniczącego rady gminy, 
poza miejscowością, w której znajduje się siedziba rady. Termin i miejsce wykonywania zadania 
oraz miejscowość rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej określa przewodniczący rady 
gminy w poleceniu wyjazdu służbowego. Czynności te w stosunku do przewodniczącego wykonuje 
wiceprzewodniczący wskazany przez radę. 

W latach 2014 -2016 jako Przewodniczący Rady Gminy Cewice nie delegowałem radnych 
Rady Gminy Cewice do reprezentowania Rady Gminy, czy też Gminy Cewice w instytucjach 
państwowych, samorządowych i pozarządowych. Radni Rady Gminy Cewice indywidualnie lub 
grupowo zapraszani są na różnego rodzaje imprezy, spotkania itp. przez różnego rodzaju instytucje, 
organizacje, czy też osoby fizyczne. Wszelkie zaproszenia dla radnych Rady Gminy Cewice 
wpływające do biura Rady Gminy Cewice, niezwłocznie przesyłane są drogą elektroniczną radnym. 

Zestawienie wydatków w zakresie działu 750 Rozdziału, 75022, § 4300 w biurze Rady Gminy 
Cewice w poszczególnych latach: 

Rok Nr faktury, 
rachunku Nazwa wydatku Wartość 

f-ry, r-ku 

Razem 
f- ry w 

poszczególnych 
latach 

2014 
F-ra nr 
140300695 
31.03.2014 r. 

F-ra za udział 
Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana K. 
Decyk w spotkaniu w ramach 
Forum Przewodniczących Rad 
Gmin i Powiatów Pomorza -
Gniewino 
28-29.03.2014 r. 

600,00 2.105,80 
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F-ra za I I kwartał 2014 r. 

F-ra nr 
1403101183 
12.05.2014 r. 

udziału Przewodniczącego 
Rady Gminy Cewice - Pana 
K. Decyk w Forum 
Przewodniczących Rad Gmin 
i Powiatów Pomorza. 

220,00 

F-ra za udział 

f-ra nr 
1403101259 
30.05.2014r. 

Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana K. 
Decyk w spotkaniu 
wyjazdowym w ramach 
Forum Przewodniczących Rad 
Gmin i Powiatów Pomorza -
Brusy - Fojutowo. 
30-31.05.2014 r. 

350,00 

F-ra za I I I kwartał 2014 r. 

f-ra nr 
1403101683 
01.07.2014 r. 

udziału Przewodniczącego 
Rady Gminy Cewice - Pana 
K. Decyk w Forum 
Przewodniczących Rad Gmin 
i Powiatów Pomorza. 

220,00 

F-ra nr F-ra za pokój dla 
13005/HO/2014 
26.08.2014 r. 

Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana K. 
Decyk w związku z udziałem 

150,00 
w XV Kongresie Gmin 

150,00 

Wiejskich - Rawa 
Mazowiecka, 
16-17 września 2014r. 
F-ra za udział 
Przewodniczącego Rady 

f-ra nr Gminy Cewice - Pana K. 
FV0110/08/14 Decyk w XV Kongresie Gmin 565,80 
19.08.2014 r. Wiejskich - Rawa 

Mazowiecka, 
16-17 września 2014r. 

* 

2015 

Zgłoszenie 
17.02.2015 r. 

Przedpłata z tyt. wyjazdu 
Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana K. 
Decyk na Kongres XXV -
lecia Samorządu 
Terytorialnego w Poznaniu. 
5-6 marca 2015 r. 

740,00 

2.415,38 2015 

F-ra nr 
13554/H3393 
16.02.2015 r. 

F-ra za usługę noclegową 
Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana k. 
Decyk podczas Kongresu 
XXV - lecia Samorządu 
Terytorialnego w Poznaniu. 
5-6 marca 2015 r. 

180,00 

2.415,38 

Urząd Gminy w Cewicach, ul. W. Witosa 16, 84-312 Cewice 

tel. 59 861 34 60,59 861 34 61, fax 59 861 34 62, www.cewice.pl, sekretariat@cewice.pl 

http://www.cewice.pl
mailto:sekretariat@cewice.pl


f-ra nr 
1503101519 
20.07.2015 r. 

F-ra za I I I kwartał 2015 r. 
udziału Przewodniczącego 
Rady Gminy Cewice - Pana 
K. Decyk w Forum 
Przewodniczących Rad Gmin 
i Powiatów Pomorza. 

220,00 

f-ra nr 
10416/2015 
21.08.2015 r. 

Przedpłata za rezerwację 
pokoju hotelowego dla Pana 
K. Decyk w związku z 
udziałem w X V I Kongresie 
Gmin Wiejskich - Serock, 
6-7 październik 2015 r. 

165,78 

F-ra nr 
FV 0954/09/15 
25.09.2015 

F-ra za udział w X V I 
Kongresie Gmin Wiejskich 
Przewodniczącego 
R G Cewice - Pan K. Decyk -
Serock, 
6-7 październik 2015 r. 

639,60 

f-ra nr 
1503102547 
07.10.2015 r. 

F-ra za IV kwartał 2015 r. 
udziału Przewodniczącego 
Rady Gminy Cewice - Pana 
K. Decyk w Forum 
Przewodniczących Rad Gmin 
i Powiatów Pomorza. 

220,00 

f-ra nr 
1503102621 
16.10.2015 r. 

F-ra za udział 
Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana K. 
Decyk w szkoleniu w ramach 
Forum Przewodniczących Rad 
Gmin i Powiatów Pomorza -
Twardy Dół. 

250,00 

2016 

f-ra nr 
1603100499 
03.02.2016 r. 

F-ra za I kwartał 2016 r. 
udziału Przewodniczącego 
Rady Gminy Cewice - Pana 
K. Decyk w Forum 
Przewodniczących Rad Gmin 
i Powiatów Pomorza. 

250,00 

1.900,00 2016 

F-ra nr 
1603100790 
10.03.2016 r. 

F-ra za udział 
Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana K. 
Decyk w szkoleniu w ramach 
Forum Przewodniczących Rad 
Gmin i Powiatów Pomorza -
Jurata. 
4-5 marzec 2016 
W tym również za udział 
Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana K. 
Decyk w szkoleniu w ramach 
Forum Przewodniczących Rad 
Gmin i Powiatów Pomorza -
Szymbark 29.05.2015 r. (w 
związku z pomyłkami w 
fakturach w 2015 r. -

500,00 

1.900,00 
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uzgodnione Przewodniczącym 
Rady i z Panią Skarbnik 

f-ra nr 
1603101461 
25.04.2016 r. 

F-ra za I I kwartał 2016 r. 
udziału Przewodniczącego 
Rady Gminy Cewice - Pana 
K. Decyk w Forum 
Przewodniczących Rad Gmin 
i Powiatów Pomorza. 

250,00 

f-ra nr 
1603101602 
30.05.2016 r. 

F-ra za udziału 
Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana K. 
Decyk w szkoleniu w ramach 
Forum Przewodniczących Rad 
Gmin i Powiatów Pomorza -
Ustka. 
20-21 maja 2016 r. 

200,00 

f-ra nr 
1603102072 
08.08.2016 r. 

F-ra za I I I kwartał 2016 r. 
udziału Przewodniczącego 
Rady Gminy Cewice - Pana 
K. Decyk w Forum 
Przewodniczących Rad Gmin 
i Powiatów Pomorza. 

250,00 

f-ra nr 
1603102501 
12.10.2016 r. 

F-ra za IV kwartał 2016 r. 
udziału Przewodniczącego 
Rady Gminy Cewice - Pana 
K. Decyk w Forum 
Przewodniczących Rad Gmin 
i Powiatów Pomorza. 

250,00 

f-ra nr 
1603102798 
08.12.2016 r. 

F-ra za udziału 
Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice - Pana K. 
Decyk w szkoleniu w ramach 
Forum Przewodniczących Rad 
Gmin i Powiatów Pomorza -
Rewa. 
25-26.11.2016 r. 

200,00 

R A Z E M w latach 2014- 2016 6.521,18 

Ponadto w 2014 r. wypłacono mi również dietę stanowiącą ekwiwalent pieniężny na pokrycie 
zwiększonych kosztów w czasie podróży służbowej do Fojutowa w dniach 30-31.05.2014 r. 
zgodnie z art.25 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym, w wysokości 26,49 zł oraz ryczałt na 
pokrycie kosztów odbytej podróży służbowej prywatnym pojazdem, zgodnie z § 2 ust. 1 pkt b 
Rozporządzeniem Ministra Transportu z dnia 23 października 2007 r. zmieniające rozporządzenie 
w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów 
służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością 
pracodawcy w wysokości 91,94 zł. 
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